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Obchodní jméno: Nadační fond Emil 

Sídlo: Brno, Malinovského náměstí 603/4, PSČ 602 00 

IČ: 283 56 098 DIČ: CZ28356098 

Zapsaný: v nadačním rejstříku Krajského soudu v Brně, N340 Právní forma: nadační fond

Rozhodující předmět činnosti: podpora dětí a mladých lidí se zdravotním postižením 

Datum vzniku společnosti: 7. srpna 2009

Zřizovatel: Asociace PCC, spol. s r.o. Brno, Antonína Procházky 8, PSČ 623 00 IČ 469 80 776 

Výše majetkového vkladu: 100%

Předseda správní rady: Jana Procházková 

Jména a příjmení členů statutárních orgánů:

Člen správní rady: Jiří Ježek 

Člen správní rady: Jan Kraus 

Způsob zastupování: Jménem nadačního fondu jedná a podepisuje předseda správní rady samostatně. 

Změny a dodatky v obchodním rejstříku v průběhu účetního období: žádné změny

Jana Procházková, 
předsedkyně správní rady

V Brně, 30.5.2020



ÚVODNÍ SLOVO PŘEDSEDKYNĚ SPRÁVNÍ RADY JANY PROCHÁZKOVÉ

Děkujeme za Vaši přízeň a těšíme
se na další společný rok.

Jana Procházková

Drazí Emilovi přátelé,

máme za sebou další rok a opět jsme se nenudili. V loňském roce jsem Vám

slibovala 1. krasobruslařský oddíl handicapované mládeže a s hrdostí mohu

napsat, že se nám podařilo tento slib naplnit. Kurzy krasobruslení jsme ve

spolupráci s TJ Stadion Brno pořádali nejen pro děti s handicapem, ale i pro

jejich rodiče.

Dalším skvělým úspěchem byla spolupráce se Statutárním městem Brnem,

kdy byl vyslyšen a zrealizován náš podnět k výstavbě workoutového hřiště

ve sportovním areálu Hroch v Brno- Komíně. Hřiště je přístupné široké

veřejnosti a díky svému bezbariérovému zhotovení je vhodné i pro

vozíčkáře. Lidé s handicapem tak mají o trochu širší možnosti volně

sportovat.

Od sportu jsme si přelétli také k módě (všimli jste si, že tak činíme každý

rok?) a spolu s Janem Krausem spustili na Aukru dražbu excentrické růžové

róby módní návrhářky Vandy Jandy. Výtěžek 51 000 Kč byl nádhernou

oslavou odlišnosti a filantropie.

Jestli nás něco baví a jsme v tom úspěšní, je to networking, neboli

navazování vztahů a spolupráce s ostatními. Myslíme si, že především

neziskové organizace by měli svou činnost vzájemně podporovat, společně

rozvíjet a využívatmnohdy omezené zdroje (nejen finanční, ale i lidské) k co

největšímu užitku pro společnost. A my jsme velmi otevřenou organizací.

V letošním roce jsme podepsali nové memorandum- se spolkem

Československý legionář-SPIA Czech, z.s sdružujícím válečné veterány. Od

spolupráce si slibujeme vzájemnou podporu, využití know-how a zkušeností

veteránů např. pro kurzy sebeobrany pro handicapované, sportovní a

rozvojové školení pro sportovní trenéry, ale i prosté výměny životních

příběhů a navazování nových přátelství.

Ani letos jsme samozřejmě nevynechali naše Emil Open. Centrum Brna

paralyzoval náš průvod s bubeníky ze skupiny Batala Boom, až okenní

tabulky řinčely a pro sportovce jsme připravili nový sport-

ParaPaddleboarding. Na 8.ročník Emil Open přijelo opět více než 800

účastníků ze 17 zemí Evropy.

Již tradičně jsme se zapojili do veletrhu Rehaprotex 2019 v Brně, kde vznikla

na brněnském výstavišti Emil Sport Aréna, na které jsme představovali

sport handicapovaných široké veřejnosti.

Rok 2019 jsme zakončili vpravdě grandiózně. Adventní čas jsme spolu

s mnohými z Vás trávili na brněnském Zelňáku a nabízeli k občerstvení náš

vymazlený voňavý punč. Byl to krásný čas, plný milých setkání, přátelského

povídání i osobního rozjímání. Jako již každý rok jsme výtěžek adventního

punče cíleně směřovali na konkrétní příběhy, tentokrát pro malou Barunku

a hvězdného paralympionika Arnošta Petráčka, který se chystal na

paralympiádu. Velkorysost dárců byla dechberoucí a dojemná. Celková

částka 341 542Kč předčila všechna očekávání.

Každý rok roste počet sportovců na našich aktivitách, vítáme nové

dobrovolníky, uzavíráme nová přátelství, roste počet příspěvků od dárců.

To vše jsou pro mne důkazy, že Nadační fond Emil dělá svoji práci dobře, že

má důležité místo ve společnosti a přestože nepatří mezi „velká zvířata“ ve

světě neziskovek,má sílu slona a srdce lva.



Příběhy podpořené v roce 2019

David – tříkolka – 72.959 Kč
Davidovi je 17 let, narodil se předčasně ve 30. týdnu těhotenství jako první dvojče. Bohužel mu po porodu
zůstaly těžké zdravotní následky. Trpí kvadruparézou (postižení všech končetin), spastickou formou,
epilepsií, závažnou oční vadou, pohybuje se na invalidním vozíku. Rád by držel krok se svou aktivní
rodinou. Bohužel jsou v místě jeho bydliště velmi omezené (prakticky nulové) možnosti sportu pro
handicapované, proto by si David moc přál speciální lehokolo, které si už jednou s nadšením vyzkoušel.

Davidovi jsme proto v rámci Adventu na Zelňáku 2018 na kolo vybrali a v lednu mu jej pořídili.

Marek – hiporehabilitace, plavání – 5.900 Kč
Marečkovi je 10 let, narodil se s mozkovou obrnou ve 32. týdnu bezproblémového těhotenství. Od narození
pravidelně rehabilituje. Postupným každodenním cvičením a rehabilitací dosáhl velkých pokroků. V
rehabilitacích je však třeba vytrvale pokračovat, což není nejlevnější záležitost.

Rozhodli jsme se proto Markově rodině ulevit a v rámci Adventu na Zelňáku 2018 mu alespoň na 
některé rehabilitace vybrat.

ZŠ a MŠ Kociánka – sportovní aktivity – 15.549 Kč
Dlouhodobě podporujeme brněnskou mateřskou a základní školu Kociánka, která nabízí péči a vzdělávání
dětem zpravidla od 3 let až do ukončení povinné školní docházky. Dle zřizovací listiny školy poskytuje
předškolní a základní vzdělávání dětem a žákům s tělesným postižením, souběžným postižením více vadami
a autismem.
Děti z Kociánky se pravidelně účastní našich akcí a navštěvují naše kurzy bruslení, kam jim 
platíme dopravu.



Příběhy podpořené v roce 2019

Maruška – hipoterapie – 10.000 Kč
Maruška je velmi živé, přátelské děvče, miluje vše modré. Po těžkém porodu se u ní ve 2 letech objevila
epilepsie. V osudný den dostala Maruška několik grand mal (velký epileptický záchvat).Poté se musela vše
učit znovu - mluvit , porozumět, ztratila paměť, ocitla se ve svém světě. Díky OZ rané péči Logo a centru
Kociánka kde jsme dodnes udělala Maruška velký pokrok. S epileptickými záchvaty bojuje stále, je to pro
celou její rodinu velký strašák. Maruška je velmi aktivní a dokonce navštěvuje i naše kurzy bruslení. Bruslí
moc dobře a dělá velké pokroky.
Díky štědré pomoci florbalistů Troopers Brno, jsme ji zaplatili hipoterapii a paravoltiž na dobu,
kdy musí brusle nechat ve skříni.

Bára Viktorie – asistence – 60.978 Kč
Sbírku na Barunčinu asistenci jsme zaštítili v rámci hudebního festivalu malých pivovarů Vesuf 2019.
Nevidomé Barunce je 12 let a sháněla prostředky na doprovod

Rozhodli jsme se proto Markově rodině ulevit a v rámci Adventu na Zelňáku 2018 mu alespoň na 
některé rehabilitace vybrat.

Honza – protéza - 30.000 Kč
Honza Považan se v před narozením u mámy v břiše zamotal do pupeční šňůry, do té se mu zamotala
pravá ruka, zaškrtila se a od zápěstí mu tak nedorostla. Jeho život ovládla prkna všeho druhu, jezdí na
snowboardu, longboardu, waku i na surfu. Přispěli jsme mu na vývoj a výrobu speciální ortézy, která mu
jízdu usnadní.

Doufáme, že Honzu potkáme na našich akcích a třeba si jednou zajezdí i na zimních hrách Emil 
Open.



Příběhy podpořené v roce 2019

Mariánka – speciální auto – 74.868 Kč
Mariánce Vaněčkové je 12 let a narodila se jako zdravá holčička, ve třech letech onemocněla silnou
chřipkou, prodělala zápal plic a po návratu z nemocnice už se na nožky nepostavila. Zjístilo se, že trpí
genetickou nemocí spinální atrofie, což je progresivní úbytek svalové hmoty, který s sebou nese spousty
problémů jako slabost a nehybnost končetin. Ještě než v roce 2019 prodělala operaci, věnovala se tanci a
vybírali jsme ji na speciální sportovní vozíček.
Po konzultaci s maminkou, která nám oznámila, že Mariánčin zdravotní stav se horší a více než
sportovní vozíček by ocenila příspěvek na speciálně upravený automobil, rozhodli jsme se ji
vyhovět.

Kemp pro nováčky– basketbal – 35.000 Kč
Česká asociace basketbalu na vozíku nás poprosila o finanční pomoc, díky které by se mohl uskutečnit
víkendový zábavný kemp pro všechny nováčky, kteří mají o tento sport zájem. Neváhali jsme ani minutu,
protože věříme, že podobné akce pomáhají s náborem nových členů a utužují sportovní družstva.

Kemp se uskutečnil v červnu v Nymburku a náš příspěvek pomohl pokrýt náklady na organizaci 
jako je například pronájem tělocvičny.

1.Krasobruslařský oddíl – zahraniční závody- 40.000 Kč
Naše kurzy krasobruslení přinesly ovoce v podobě nadějných a talentovaných dětí, ve kterých trenéři viděli
potenciál se ještě zlepšovat. Běžné denní kurzy pro školy a skupiny však nenabízely tolik možností jak s
dětmi individuálně pracovat, proto jsme se rozhodli založit první krasobruslařský oddíl pro hendikepované v
České Republice.

Vyslali jsme naše svěřence na první oficiální závody do Finska odkud na první dobrou přivezli 
dvě zlaté a jednu stříbrnou medaili.



Příběhy podpořené v roce 2019

PRO ARNYHO TOKYO 2020 – sportovní příprava – 65.000 Kč

Paralympijského plavce Arnošta Petráčka podporujeme už delší dobu. Letos jsme se ale rozhodli podpořit
jeho cestu na paralympiádu speciálním projektem PRO ARNYHO TOKYO 2020. Díky partnerství s Burger
festivalem Brno a zařazení projektu do adventní sbírky se nám podařilo vybrat hezkou částku na jeho
sportovní přípravu.

Držíme Arnymu palce a vyhlížíme další zlato!

Paracentrum Fenix – curling – 35.000 Kč

SK KOCIÁNKA – boccia - 40.000 Kč

Paracentrum Fenix je brněnská organizace, která dlouhodobě pomáhá lidem po poranění míchy. Jsme proto
moc rádi, že jsme jim mohli přispět na sportovní aktivity a přispět jim na turnaj ve stolním curlingu.

SK Kociánka patří k našim hlavním parťákům a často s nimi podnikáme společné akce. Jejich tým boccistů
se navíc pravidelně účastní Emil Open. Podpořili jsme proto jejich vlastní turnaje, aby mohli pořádně
trénovat!



SPOLUPRÁCE A PARTNEŘI

V roce 2019 došlo k podpisu Memoranda o spolupráci
mezi spolkem Československý legionář-SPIA Czech,
z.s. a Nadačním fondem Emil. Československý legionář-
SPIA Czech, z.s. je dobrovolný, politicky nezávislý svazek
sdružující válečné veterány. V memorandu jsme se shodli
na spolupráci v oblastech jako je vzájemná podpora u
vybraných projektů a veřejných akcí, vzdělávání či vzájemná
propagace.

Myslíme, že si máme vzájemně co nabídnout a těšíme se, až
válečné veterány přivítáme na příštích Evropských hrách
hendikepované mládeže.

cslegionar.cz

V lednu jsme v naší kanceláři přivtali vzácnou 
návštěvu - její excelenci Guntu Pastore z 
Lotyšského velvyslanectví v České 
Republice.

Představili jsme jí projekt Emil Open a moc si 
vážíme jejího zájmu a uznání, které projevila. 
Že svá slova myslela vážně, nám dokázala, 
když šla v červnu na zahajovacím ceremoniálu 
Evropských her s lotyšskou výpravou po 
atletickém oválu. 



SPOLUPRÁCE A PARTNEŘI

SPORTOVCI SPORTOVCŮM
Pod tímto heslem jsme navázali spolupráci
se společností STAREZ - SPORT, a.s. , se
kterou jsme na začátku roku nainstalovali
v Kohoutovickém aquaparku novou
kasičku.

V létě jsme spolupráci rozšířili, když nám
bylo za výhodných podmínek umožněno
instalovat na městském koupališti v
Zábrdovicích charitativní stánek se
zmrzlinou.

Moc děkujeme za podporu a těšíme se na
další projekty.

aqpark.sportujemevbrne.cz

Letos se spolupráce s Comdatou zase o něco rozrostla!
Kromě toho, že se opět jako dobrovolníci zapojili na našich
akcích, rozhodli se mezi zaměstnanci pravidelně pořádat
sbírky. Stali se z nás takoví parťáci, že Emila dokonce pozvali
na oslavu desátých narozenin své brněnské pobočky, kde
měla ředitelka Natálie Bilová možnost představit náš nadační
fond jejich obchodním partnerům.

Comdata navíc díky svému projektu Comdata Pro začala více
propagovat zaměstnávání zdravotně hendikepovaných, za
což mají naše velké díky a podporu.

Přesně takové parťáky potřebujeme. Ty, co se nebojí věnovat
svůj čas a přiložit ruku k dílu. Děkujeme Comdato!

www.comdataczech.cz



SPOLUPRÁCE A PARTNEŘI

Ve spolupráci s Fresh Fruit Moravia s.r.o.
jsme pokračovali i letos a na akcích
připravovali fresh džusy. Dodali nám čerstvé
ovoce a zeleninu do obědových balíčků na
Emil Open a citrusy do adventního punče.

Letos se navíc přišlo vedení firmy adventního
stánku i zúčastnit a celý jeden večer s námi
punč prodávali jako dobrovolníci.

Děkujeme, že v tom s námi lítáte!

ww.re-ex.cz

Wellness centrum 4Comfort je už od minulého roku našim
parťákem! Ceníme, že se kromě spolupráce s Emilem snaží podpořit
i další organizace, subjekty, studenty i akce nejrůznějšího
charakteru.

Z každého vstupného do Wellness centra nám 4Comfort daruje
částku na naše příběhy. Moc jim děkujeme!

www.4comfort.cz



SPOLUPRÁCE A PARTNEŘI

Spolupráce s firmou ShopUP je pro
nás nepostradatelná, protože se
starají o všechny naše webové
prezentace a to za dampingové
ceny.

Jejich programátoři a designeři se
stali nepostradatelnými členy
našeho týmu a je vidět, že jejich
profesionalitu doprovází i srdce na
pravém místě.

Na každou schůzku a spolupráci s
nimi se těšíme, protože naše
výstupy dělají mnohem lepšími.
Na příští rok s nimi proto
plánujeme i nový web nadace.

www.shopup.cz

Rok od akce Dušanovo kolo pro Emila, jsme se opět
vydali před Galerii Vaňkovku, abychom si s Dušanem
Vitázkem zavzpomínali na jeho výkon a ochutnali
dobré burgery. Konal se totiž Burger Street Festival,
jehož pořadatelé nám za celou svou festivalovou
sezónu odkládali drobné z burgerů, až nám našetřili
65 000 korun.

Moc jim děkujeme a peníze předáme Arnymu
Petráčkovi na přípravu na paralympiádu v Tokiu.

www.burgerfestival.cz



SPOLUPRÁCE A PARTNEŘI

V pátek 24. května 2019, se v hale na Měšťanské ulici v Brně-
Tuřanech a jejím blízkém okolí uskutečnil TROOPERS Day. Den, kdy
přišli florbalisté TROOPERS všech věkových kategorií, jejich rodiče a
kamarádi oslavit zrod nového florbalového klubu TROOPERS.

Součástí oslav byly soutěže a úkoly, za které děti sbíraly razítka. Za
každé razítko věnoval Emilovi klub 5 kč. Všem zúčastněným se
podařilo pro Emila vybrat za razítka 3510 Kč. Vedení klubu se však
rozhodlo, že částku pro Nadační fond navýší a prezident klubu Marek
Plas nám předal šek na částku 10 000 Kč, který putoval na hipoterapii
pro Marušku.

www.troopers.cz

Kavárna a showroom ŠOLC DESIGN CAFE
najdete kousek od ZŠ a MŠ Kociánka. Bylo
tedy přirozené, že se rozhodli pomáhat tam,
kam dohlédnou!

Hned na kolaudačním večírku se jim podařilo
vybrat 8 100Kč, které jsme jeli převzít i se
zástupci školy. Kasičku si u sebe ale ještě
nechávají a vymysleli navíc speciální
limonády z jejichž prodeje jde pár korun
vždy i na Emila.

Moc děkujeme za skvělou iniciativu a moc
rádi se k nim budeme vracet na něco
dobrého!

www.solcdesign.cz



SPOLUPRÁCE A PARTNEŘI

Zeelandia ČR patří mezi naše dlouhodobé partnery, kterým
vděčíme za pravidelnou finanční podporu. Věnují nám část
výtěžku z prodeje vybraných pekařských surovin. Stejně
jako v předchozích letech jsme opět na adventním stánku
prodávali jejich náplně a marmelády.

Letos jsme navíc společně upekli nový projekt : Klub Emil
Zeelandia společně s Nadačním fondem Emil upekla nový 
projekt: Klub Emil. Pro všechny pekaře, kteří pekli nebo 
budou péct celozrnné a/nebo žitné pekařské výrobky ze 
směsí ŽitoPro a CeresPro. 

Doufáme, že se nám společně podaří motivovat více lidí k
pomoci a podpoře hendikepovaných.

Děkujeme za takové parťáky, jakými
nám Zeelandia je!

www.zeelandia.cz

Partnerství, kterí chutná po olivách nám
zůstalo i letos.
Internetový obchod Olis se rozhodl
podporovat nás pravidelně a posílá část zisku
z prodeje konkrétních výrobků označených
naším logem. Jejich sortiment tvoří převážně
olivové oleje a speciality dovážené přímo z
Řecka.

www.olicz.eu



POMOC POHYBEM

28.8. jsme společně založili novou tradici - vložené 
závody handicapovaných sportovců v rámci 1. ročníku 
mezinárodního atletického mítinku Vzhůru Brno -
Memoriál Josefa Sečkáře. Skvělý Sportovní klub 
Kociánka Brno z.s. zařadil celkem 4 disciplíny - vrh koulí, 
hod diskem, oštěpem a kuželkou.

Těšíme se na další ročník a děkujeme pořadatelskému 
AK Olymp Brno.

Ve dnech 26.-27.7.2019 se v Brně uskutečnilo 
Mistrovství ČR mužů a žen v atletice a ani Emil 
nesměl chybět. Prodávali jsme zmrzlinu, prezentovali 
sporty pro handicapované a užívali si sluníčka.

Výtěžek z prodeje zmrzliny a prodaných vstupenek pak 
mířil na podporu Sportovního klubu Kociánka.

www.mistrakjakbrno.cz



AKCE A PROJEKTY

Když jsme v roce 2016 začali pořádat kurzy bruslení s Emilem, snažili jsme se hlavně rozšířit nabídku
sportovních aktivit pro děti z Brna a okolí. O tom, že bychom mohli za pár let založit krasobruslařský
oddíl a vyslat sportovce na mezinárodní závody, se nám ani nesnilo! Kurzů bruslení s Emilem se
nejprve účastnili žáci Základní školy Kociánka a studenti Střední školy F. D. Roosevelta. V roce 2019
se přidal i spolek Úsměvy pro pomoc lidem s Downovým syndromem a jejich rodinám. Po třech letech
našich kurzů bruslení s Emilem se už přirozeně dal u návštěvníků kurzu pozorovat pokrok a některým
obzvláště talentovaným dětem už začaly být klasické kurzy málo. Měli jsme pocit, že jejich potenciál
dostatečně nerozvíjíme a začali jsme uvažovat, jaký by měl být následující krok.

Díky projektu s názvem „Krasobruslení zdravotně postižených“, finančně podpořený z Fondu malých
projektů – Evropský fond pro regionální rozvoj INTERREG Rakousko – Česká republika, jsme měli
možnost naučit se od Rakouských partnerů jak k tréninkům přistupovat odborněji a jak děti dále
rozvíjet. S nově nabytým know-how jsme pak v dubnu 2019 v rámci Emilovy Sportovní založili 1.
Krasobruslařský oddíl hendikepovaných v ČR.!
Naší činnosti si všimli i koncem léta v Českém hnutí speciálních olympiád (ČHSO) a navrhli nám,
abychom se v říjnu zúčastnili prestižních mezinárodních krasobruslařských závodů Finlandia Trophy
Espoo 2019, kde byly letos poprvé zařazeny vložené závody krasobruslení zdravotně postižených.
Přišlo nám to neuvěřitelně na rychlo. Museli bychom vybrat ty nejšikovnější a co nejdříve začít
trénovat sestavy, sehnat povolení rodičů a v neposlední řadě finanční prostředky na cestu a
startovné. Nebyli bychom ale Emilové, abychom se snadno vzdali a rozhodli jsme se udělat maximum
proto, abychom se do Finska na zkušenou vydali.

A tak se taky stalo. Na závodech po boku sportovců Speciálních olympiád z 8 zemí se o medaili na
plastových přeskových bruslích utkali i naši reprezentanti Tereza Červinková a Ondřej Smetana ze
Střední školy F.D. Roosevelta. A stalo se něco naprosto nečekaného. Tereza získala za svoji
volnou jízdu 4. místo a Ondra dosáhl na metu nejvyšší – zlatou medaili. Do České republiky
tak přivezli historicky první medaili za sport, který měl u nás jen velmi krátkou historii.
Oba sportovce jejich úspěch velmi překvapil a motivoval k tomu se v něm dále
zdokonalovat.

1. KRASOBRUSLAŘSKÝ ODDÍL

http://emilova-sportovni.cz/aut-iceskating
http://www.specialolympics.cz/
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BEZBARIÉROVÉ WORKOUTOVÉ HŘIŠTĚ

Na základě našeho námětu vzniklo v Brně první work-outové
hřiště, přizpůsobené pro vozíčkáře. Hřiště se 3.dubna
slavnostně otevřelo veřejnosti v areálu Sport Hroch v Brně-Komíně a
jedná se teprve o druhé hřiště svého druhu v České republice. To
první, které nám zároveň sloužilo jako inspirace vzniklo v Hluboké
nad Vltavou.

Workoutové hřiště, jehož realizace byla financována z rozpočtu
Statutárního města Brna, je umístěno ve sportovním areálu Hroch,
který je zaměřený převážně na rekreační sport pro širokou veřejnost
a díky své bezbariérovosti je vhodným místem i pro vozíčkáře.

Možnosti využití a některé cviky přímo z vozíku na akci předvedl
Lukáš Čeloud, který se workoutu věnuje již 6.rokem. Oslovili jsme
jej proto rovnou s nápadem založit v rámci Emilovy Sportovní z.s. v
Brně workoutový oddíl pro vozíčkáře, kterému by dělal cvičitele.
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DRAŽBA ŠATŮ VANDY JANDY 

„Vydražte šaty Vandy Jandy, převezměte si je v Show Jana
Krause, staňte se nepřehlédnutelnými a pomozte dětem a
mladým sportovcům s handicapem! Růžové tylové šaty mohou
být vaše, stačí přihodit.“

Tak nějak zněla výzva k přihazování na extravagantní róbu, kterou
pronesl Jan Kraus ve své show.
Od 10.4. tak měli diváci TV Prima a všichni ostatní zájemci možnost
zúčastnit se dobročinné aukce na portálu aukro.cz

Jan Kraus věřil, že tak zopakujeme úspěšnou dražbu červeného
gauče, který dříve na Aukru vydražil za 200 000 Kč, přičemž výtěžek
rovněž putoval na Nadační fond Emil.

Aukce byla s vyvolávací cenou 10 000 Kč spuštěna 10. 4. a ukončena
byla 15. 4. s konečnou částkou 50 300 korun.

Štědrý dárce se rozhodl zůstat v anonymitě a konečnou
částku nakonec dorovnal na 51 000 korun, které putovaly na
náš sbírkový účet.
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ZMRZLINA, KTERÁ POMÁHÁ

Sportovci - sportovcům, tak by se dala vystihnout spolupráce se
společností STAREZ-SPORT, díky které jsme od června do srpna
prodávali na koupališti v brněnských Zábrdovicích zmrzlinu a výtěžkem
podpořili další příběhy handicapovaných sportovců.

Dalším cenným parťákem se nám stala společnost Eiskon, která nás po
celou dobu zásobovala skvělou zmrzlinou. Zmrzlinový stánek navíc
doplnila trampolína od Skákejte CZ, takže letním radovánkám nic
nechybělo.

Během léta jsme měli i několik návštěv. Zmrzlinu s námi prodával radní
města Brna Jaroslav Suchý a plaveckou exhibici nám přijel předvést
Arny Petráček.

I přes řadu deštivých dní jsme si užili skvělé léto a těšíme se na další
letní sezónu!
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EMIL OPEN

V roce 2019 jsme už v plné parádě uspořádali náš klíčový projekt – Evropské
hry handicapované mládeže Emil Open.
Evropské hry handicapované mládeže (www.emilopen.cz) jsou
mezinárodním, sportovním a společenským setkáním mladých lidí se
zdravotním postižením.

V roce 2019 se zúčastnilo 778 účastníků ze 17 zemí Evropy.

Soutěžilo se v atletice, plavání, stolním tenisu, boccii a bocce. Ubytování 
jsme účastníkům nabídli na kolejích partnerských univerzit a o bohatý 
doprovodný program se postaraly příspěvkové organizace města Brna. V 
rámci doprovodného programu jsme také představili nový sport – para 
paddle boarding, který si mohli účastníci vyzkoušet.

Více se dozvíte v přiložené Závěrečné zprávě.
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VESUF – FESTIVAL MALÝCH PIVOVARŮ

V červenci jsme se stali partnerem festivalu VESUF, kde
jsme zaštítili charitativní sbírku na pomoc dvanáctileté
nevidomé Barunce. Během dvoudenního hudebního programu
jsme na festivalu vybírali peníze do kasičky a prodávali zmrzlinu a
reklamní předměty.

Atmosféra byla úžasná, maskot Emil se vlnil do rytmu českých
pecek a pivo teklo proudem. Barunka s námi dokonce strávila
neděli a na stánku ručně vyráběla drobné šperky, které prodávala.

Díky neuvěřitelné podpoře hudebních interpretů, kteří celý víkend
hecovali návštěvníky, se nám podařilo vybrat bez mála 61 000 Kč.
Ty Barunka použije na asistenci.

Věříme, že jsme na festivalu nebyli naposledy a moc rádi se
zúčastníme zase za rok.
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V rámci Veletrhu rehabilitačních, kompenzačních, protetických a
ortopedických pomůcek REHAPROTEX 2019 vznikla na brněnském
výstavišti Emil Sport Aréna, ve které si návštěvnici mohli vyzkoušet řadu
zajímavých sportů.

Zkušení hráči prezentovali basketbal, ragby, florbal na vozíku, para hokej,
para golf, bocciu, curling, nebo futsal pro nevidomé. Nechyběl ani
doprovodný program s tanečním vystoupením vozíčkářů, autorské čtení
knihy www.bez-bot.cz, řada autogramiád a další...

Děkujeme všem, kteří se s námi na akci podíleli!

Czech Wheelchair Basketball Asociation
Avoy MU Brno
Česká golfová asociace handicapovaných
Sledge hokej Zlín
Bulldogs Brno
SKK Kociánka Brno
taneční skupina A PROČ NE?
Ivona Březinová
Radek Procházka

https://www.bvv.cz/rehaprotex/rehaprotex-2019/

EMIL SPORT ARÉNA
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EMILŮV CHARITATIVNÍ BAZÁREK

8.12.2019 jsme ve spolupráci s brněnskými Czechitas

uspořádali Emilův charitativní bazárek.

Ke koupi tu byly krásné věci z druhé ruky za ještě krásnější

symbolické ceny. Do sbírky věcí k prodeji se zapojili naši dobrovolníci

a partnerské firmy. A sešlo se jich opravdu spousta. Kdo přece jen

nenašel nic, co by se mu zalíbilo, mohl se zapojit do vánoční tomboly

a odnést si skvělé dárky od našich partnerů a sponzorů. Pod

stromečkem tak od našeho TAJNÉHO JEŽÍŠKA mohli najít

krásné věci od OLIS CZ, Doller, Tetovačky, Littlenature,

Thermo Fisher Scientific CZ a VOONO.

Malí neposedové, kteří přišli s maminkami se pak mohli zabavit

v dětském koutku nebo se dívat na pohádky. Účast nakonec nebyla

tak hojná, jak jsme očekávali, ale i přesto jsme si akci moc užili.

Všechno, co nám zbylo, pak putovalo na další potřebná místa. Část

věcí si odnesly děti z dětského domova Dagmar a druhou část jsme

přispěli do sbírky šatstva Magistrátu města Brna.

Moc děkujeme všem, kteří se akce zúčastnili, ať už nám do bazárku

přispěli vlastními svršky či věcmi nebo si přišli na bazárek něco

vybrat.
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103 PUNČŮ PRO EMILA

I rok 2019 jsme zakončili adventní tradicí a čtyři týdny drželi na brněnském
Zelňáku punčovou stráž. Pod názvem „OD KOLÉBKY PO
PARALYMPIÁDU“ (od jednoroční Barunky po paralympijského vítěze
Arnošta Petráčka) jsme se rozhodli ukázat naši širokou škálu příběhů
aktivních dětí a mladých lidí, kterým pohyb pomáhá, nebo se v něm přes
svůj handicap snaží vyniknout.
Stejně jako loni jsme se i letos mohli spolehnout na mediální partnerství
s Rádiem Krokodýl, které vedle stánku zaparkovalo své vozítko
krokohlídky a učinilo tak z našeho stánku nepřehlédnutelný meeting point.

Vybrat se nám podařilo krásných 341 238 korun, 2 libry, 32 euro a
20 centů.

Hejtman Jihomoravského kraje Bohumil Šimek 
Primátorka města Brna Markéta Vaňková
Náměstek primátorky Petr Hladík
Radní města Brna Jaroslav Suchý
Radní města Brna Marek Fišer
Radní města Brna Filip Chvátal
Zpěvák a herec Dušan Vitázek
tajemník úřadu Brno-střed Petr Štika
starostka MČ Brno-Žabovřesky Lucie Pokorná
náměstek hejtmana JMK Roman Hanák
náměstek hejtmana JMK Marek Šlapal
náměstek hejtmana JMK Petr Hýbler
radní JMK Milan Vojta
předseda Výboru JMK Radomír Pavlíček
starosta obce Lovčičky Martin Bartoš
poslankyně Kateřina Valachová
Jiří Mihola
místopředseda poslanecké sněmovny Petr Fiala
poslanec Vít Rakušan
poslanec Vlastimil Válek
poslankyně Lucie Šafránková
náměstek ministra životního prostředí Vladimír František Mana
Prezident Světové federace malého fotbalu Filip Juda
manažer divadla Radost Petr Jančařík
dobrovolníci z Komunitního centra pro válečné veterány
bývalý ředitel Emila Vítězslav Dohnal
dobrovolnice ze společnosti Lear
Nadácia ADELI
Generální ředitel a zaměstnanci z Brněnských komunikací a.s.
Moderátoři Rádia Krokodýl
Teplárny Brno
Unicredit Bank
EPRIN
Společnost RE-EX CZ
Společnost STAREZ
Firma Comdata Pro
ředitel Hvězdárny a planetária Brno Jiří Dušek
Blogerka Bára z Barborové příběhy
hokejisti z HC Masaryk University
Liga vozíčkářů
Sportovní klub Kociánka
studenti Gymnázia Slovanské náměstí
studenti z Univerzity Obrany

Na stánku se do 
prodeje zapojila 
řada vážených 
hostů a partnerů, 
kterým z celého 
srdce děkujeme:



Jako každý rok za sebou máme velký kus práce. Jsem neskutečně vděčná za každého jednoho

člověka, který nám za uplynulý rok podal pomocnou ruku, nabídl materiální nebo finanční

pomoc, případně se rovnou sám zapojil do našich aktivit. Jsme sice nadační fond, ale

především jsme přátelé, kteří se umí postavit za ty, kteří to zrovna potřebují.

Nehledíme na ně lítostivě, ale se zaslouženým uznáním. Podáváme pomocné křídlo a s radostí

sledujeme, co všechno zapálení mladí lidé překonají a kam je jejich životní cesta zavede.

Děkujeme, že nám pomáháte pomáhat.

Děkujeme, že jste s námi Emil.

Natálie Bilová,

ředitelka NF Emil

nbilova@emilnadace.cz

737008360

mailto:nbilova@emilnadace.cz


PŘÍLOHY:

Finanční zpráva, zpráva o hospodaření

Závěrečná zpráva 7. Evropských her handicapované mládeže Emil Open


